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          Целью данной работы является анализ поиск новых способов рециклинга металлургических отходов (прокатной окалины) и подготовка материала к дальнейшей переработке. Задачи, решаемые в ходе исследования: 1. Анализ исследуемого материала (процесс образования, состав, структура, свойства); 2. Анализ практикующих методов рециклинга окалины, а также подготовки к переработке; 3. Экспериментальное исследование возможности использования КИД для дробления прокатной окалины; 4. Сравнительный анализ химического состава прокатной окалины; 5. Сравнительный анализ рентгенофазового анализа прокатной окалины; 6. Определение основных направлений рециклинга. В рамках работы были проведены химический анализ на энергодисперсионном микроанализаторе Oxford и рентгенофазовый анализ на дифрактометре BRUKER D8 Advance, а также дробление прокатной окалины в КИД-60. Также в соответствии с результатами эксперимента с измельчением прокатной окалины построены гистограммы распределения гранулометрического состава.
        

        
          The purpose of this work is to analyze the search for new ways of recycling metallurgical waste (rolling scale) and preparing the material for further processing. Tasks solved in the course of the study: 1. Analysis of the material under study (formation process, composition, structure, properties); 2. Analysis of practicing methods of scale recycling, as well as preparation for processing; 3. Experimental study of the possibility of using KID for crushing rolling scale; 4. Comparative analysis of the chemical composition of rolled scale; 5. Comparative analysis of X-ray phase analysis of rolling scale; 6. Determination of the main directions of recycling. As part of the work, chemical analysis was carried out on the Oxford energy dispersion microanalyzer and X-ray phase analysis on the BRUKER D8 Advance diffractometer, as well as crushing of rolling scale in KID-60. Also, in accordance with the results of the experiment with the grinding of rolling scale, histograms of the distribution of the granulometric composition are constructed.
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